



**STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.**

**Protokoll över styrelsemöte  
29,5/2021**

**Tid** 31.08.2021 kl. 06:30  
**Plats** Cella Nova och Microsoft Teams

**Närvarande** Robin Eriksson  
Lydia Nystén  
Angelina Mattbäck  
Lisa Niemistö  
Johannes Lövdahl  
Kia Stenbacka  
Emilia Sparf  
Ville Toivari  
Jonas Jansson  
Joakim Andersson  
Ylva Ekman

**1 § MÖTETS ÖPPNANDE**

Mötet öppnades kl. 06:40.

**2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET**

Konstaterades.

**3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN**

Föredragningslistan kompletterades  
Psysiska första hjälkursen tillades på sövrigt

**4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT**

Beviljades till Ylva Ekman

**5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL**

Föregående protokoll godkändes.

**6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN**

**Robin Eriksson**

- Årsfest tasting
- Introdagar
- Canon-möte
- Utbytesstuderandes introduction day
- Intervju av studentrepresentant till Hankens styresle

**Lydia Nystén**

- Årsfest tasting



- Introdagar

**Angelina Mattbäck**

- Årsfest tasting
- Introdagar

**Emilia Sparf**

- Utiträff
- Årsfest tasting
- Halarmärkesutdelning
- Utisarnas Orientation day
- Introdagar

**Johannes Lövdahl**

- Årsfest tasting
- Introdagar
- Genomgång av introdudagarna med tutorerna
- Magistertutorskolning

**Ville Toivari**

- Årsfest tasting
- Introdagar

**Kia Stenbacka**

- Årsfest tasting
- Kommunikationsmöte

**Jonas Jansson**

- Årsfest tasting
- Introdagar
- Städning av Cella

**Joakim Andersson**

- Årsfest tasting
- Introdagar
- Städning av Cella

**Lisa Niemistö**

- Årsfest tasting
- Introdagar

**7 § UTBILDNINGSPOLITIK**

Diverse möten diskuterades. Alla utbytesstuderandena som skall upphämtas har blivit upphämtade.

**8 § STUDIESOCIALT**

Alla gular och nya magistrar har nu haft sina intodagar. Introdagar ordnas också för öppna universitets studerande. Inbjudan och strukturen för gulismässan diskuterades. Kort diskussion om gularintagningen.



## 9 § EKONOMI

Tutortröjornas betalning diskuterades. Pris i IB uppdaterade för kompenidier. Utgifter diskuterades.

## 10 § NÄRINGSLIV

Lähi Tapiola har IG takeover 13-19.9. Praktiska ting inför årsfesten diskuterades.

## 11 § NÖTTE

Halarmärken som beställts har kommit. Andra halarmärken diskuterades och dessa har beställts.

## 12 § PROJEKT

OVVS möte sköts fram. Niord har frågat ifall vi vill ha en IG takeover. Podcast teman diskuterades. ÅFK och andra ting kring årsfesten diskuterades. Kylteriäiset diskuterades.

## 13 § CELLA NOVA

Fondväggen i Cella skall målas inom närmaste framtid, målarfärg skall införskaffas idag.

## 14 § INFO & WEBB

Ett sista kommunikationsplansmöte är inplanerat till nästa vecka. LadyHanks möte skall marknadsföras för gulsisar.

## 15 § PROGRAM

Kort diskussion om gemensamma kvällen och alkoholinköp till Cella.

## 16 § UNDERORGANISATIONERNAS BIDRAGSANSÖKNINGAR

Diskussion om ansökningarna. Bidragen beviljades, men med de summor som återstår för diverse underorganisationer.

## 17 § INBJUDNINGAR

Sitz vid Åminne Folkpark 15.10.

## 18 § AKTUELLT

### **Gemensamma kvällen**

Praktiska saker diskuterades.

### **Första Cella Öppet**

Diskuterades kort.

### **Gulisintagningen**



Tema och styrelsepunkt diskuterades. Evenemangsbeskrivning: Coronasäkerhet, mutor osv.

**Gulismässa**

Behandlades tidigare vid Studiesocialt.

**PhPh**

Diskuterades kort.

**Finlandsitz**

Diskuterades kort.

**Studerandemotion**

Diskuterades att det behövs mera information.

**Psykiska första hjälpen**

En inbjudan för 9-10.10 för tre platser.

**18 § ÖVRIGA ÄRENDEN**

**IR dagen/kvällen**

Datum bestämdes preliminärt.

**Kylteriäiset**

Punkten är bestämd och material skall införskaffas.

**Filicia&NUD intagning**

Måndag 6.9 kl. 15:15.

**SHS Samkväm+Gulisintagning**

Tåg behöver bokas.

**19 § NÄSTA MÖTE**

Nästa styrelsemöte hålls måndag 06.09.2021 kl. 06:30 i Cella Nova och Microsoft Teams.

**20 § MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutades kl. 08:18

---

Robin Eriksson  
Ordförande

---

Kia Stenbacka  
Sekreterare